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Sustainable Procurement Policy 

 

HT RFS Solutions GmbH will execute the procurement process at a minimum cost through innovative changes in 

procurement customs and methods to pursue the company’s philosophy of “Provide valuable products and services 

to all our customers”. HT RFS shall strive to achieve and continue its procurement process in cooperation with 

authorized suppliers across the world as our business partners. 

HT RFS Solutions GmbH defines the following basic policies in order to execute our sustainable  

procurement mission in daily operations: 

1. CSR procurement 

HT RFS shall comply with the laws and social norms and ask all authorized suppliers to comply with applicable 

laws and standards for a healthy workplace including environmental protection and human rights. 

2. Conflicts of interest and prevention of unfair business practices 

• The company officers and employees or their families must not engage in the procurement process with 

a supplier whose relatives engage suppliers’ management. 

• The company officers and employees that are involved in the procurement process must not accept any 

gifts or benefits beyond the bounds of socially acceptable limits. 

3. Pursue economic rationality by engaging in open and transparent processes 

• The company shall execute a fair supplier selection by utilizing open competitive bidding. 

• The company shall always provide opportunities to competitive suppliers all over the world. 

• The company shall promote the consolidation of suppliers and standardization of purchasing goods and 

specifications. 

4. Partnership 

• The company and suppliers shall continually suggest and consult with each other for cost savings and 

quality improvement opportunities. 

• The company and suppliers shall collaborate to establish a crisis management system for the supply chain 

and its maintenance. 

• The company and suppliers shall drive the implementation of electronic transactions, three-way match 

(purchase orders, statement of delivery, invoice), and business efficiency for strengthening governance.
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Nachhaltige Beschaffungspolitik 

 

HT RFS Solutions GmbH wird den Beschaffungsprozess zu minimalen Kosten durch innovative Änderungen der 

Beschaffungsgewohnheiten und -methoden durchführen, um die Unternehmensphilosophie "Wertvolle Produkte 

und Dienstleistungen für alle unsere Kunden bereitstellen" zu verfolgen. HT RFS Solutions GmbH ist bestrebt, 

seinen Beschaffungsprozess in Zusammenarbeit mit autorisierten Lieferanten in der ganzen Welt als unsere 

Geschäftspartner zu erreichen und fortzuführen. 

Die HT RFS Solutions GmbH legt folgende Grundsätze fest, um unser Ziel einer nachhaltigen Beschaffung 

im täglichen Geschäft umzusetzen: 

1. CSR-Beschaffung 

HT RFS Solutions GmbH hält die Gesetze und sozialen Normen ein und fordert alle autorisierten Lieferanten auf, 

die geltenden Gesetze und Standards für einen gesunden Arbeitsplatz einschließlich Umweltschutz und 

Menschenrechte einzuhalten. 

2. Interessenkonflikte und Verhinderung von unlauteren Geschäftspraktiken 

• Die leitenden Angestellten und Mitarbeiter des Unternehmens oder ihre Familienangehörigen dürfen sich 

nicht am Beschaffungsprozess mit einem Lieferanten beteiligen, dessen Angehörige im Management des 

Lieferanten tätig sind. 

• Führungskräfte und Mitarbeiter des Unternehmens, die am Beschaffungsprozess beteiligt sind, dürfen 

keine Geschenke oder Zuwendungen annehmen, die das sozial verträgliche Maß überschreiten. 

3. Wirtschaftliche Rationalität durch offene und transparente Prozesse verfolgen 

• Das Unternehmen führt eine faire Lieferantenauswahl durch, indem es offene Ausschreibungen 

durchführt. 

• Das Unternehmen bietet wettbewerbsfähigen Lieferanten aus der ganzen Welt stets Chancen. 

• Das Unternehmen fördert die Konsolidierung von Lieferanten und die Standardisierung des Einkaufs von 

Waren und Spezifikationen. 

4. Partnerschaft 

• Das Unternehmen und die Lieferanten tauschen kontinuierlich Vorschläge zur Kosteneinsparung und 

Qualitätsverbesserung aus und beraten sich darüber. 

• Das Unternehmen und die Lieferanten arbeiten gemeinsam an der Einrichtung eines 

Krisenmanagementsystems für die Lieferkette und dessen Aufrechterhaltung. 

• Das Unternehmen und die Lieferanten treiben die Einführung elektronischer Transaktionen, den 

Dreifachabgleich (Bestellung, Lieferschein, Rechnung) und die Verbesserung der Geschäftseffizienz 

voran, um die Unternehmensführung zu verbessern. 
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